
Сенад Шепић  

1. Питања постављена Влади Федерације БиХ: 

1.  „У којој је фази усвајање просторног плана Федерације БиХ и која је траса у 

предлогу изградње брзог пута на подручју УСК и колико општина и становника 

се она тиче? 

2. Да ли постоје званични захтјеви за промјену предложене трасе и ко их је 

поднио? 

3. Молим да Влада Федерације БиХ припреми и достави образложење и 

оправданост изградње брзог пута на предложеној траси, као и њене 

алтернативе.“ 

2. Питање постављено Савјету министара БиХ – „Молим информацију о 

успостављању и функционисању система информација о пољопривредном 

тржишту који би требало да даје релевантне, тачне и благовремене информације 

корисницима пољопривредног тржишта и доносиоцима политика у цијелој Босни и 

Херцеговини, што треба довести до експанзије пољопривредне трговине унутар 

државе, повећања профитабилности, производње и прихода фарми.“ 

3. Иницијатива упућена Савјету министара БиХ – „Предлажем да Савјет министара 

БиХ припреми и Парламентарној скупштини БиХ достави правни оквир за 

регулисање акредитације тијела за процјену усклађености у областима 

акредитације медицинских лабораторија, акредитације у области заштите животне 

средине, те акредитације у области ветеринарских и фитосанитарних служби у БиХ 

за контролу животињског и биљног здравља и безбједности хране, те 

цертификовања запослених и обучавања запослених за реализацију ових 

активности.“ 
 


